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Referat - Skolebestyrelsesmøde 

22. februar 2024, 18:00 – 21:00, Afd. Skovvang 
 

Møde indkaldt af Peter Hvidegaard 
 

Deltagere:  
 

Skolebestyrelsen inkl. ledelsesrepræsentanter 

 
Afbud: Anja, Lea, Kevin, Tina 

 

Tidspunkt Emne Ansvarlig 
1800-1830 Spisning  

1830-1840 

 

Velkomst 

- Godkendelse af referat 
Kommunikation til forældre i SFO angående drøftelsen omkring 
udvidet åbningstid: Tue og Henrik melder konklusionen af 
undersøgelsen ud til SFO-forældrene. Tue har desuden fulgt op med 
den pågældende forælder, der havde henvendt sig. 
 
Referatet godkendt 
 

- Agenda 

Godkendt uden kommentarer 
 

Peter 

1840-1910 Budget 2024 

- Fremlæggelse 

Tue præsenterer budget 2024 (bilag) 
 
Ubekendte: 

- Forbehold for at 2024 er overenskomst-år. Der vil ligge en 
øget lønudgift 

- Kender endnu ikke elevtallet i vores gruppeordning (FSK) 
- Tildelingsmodellen 

 
Skolebestyrelsen drøfter: 

- Vikarforbrug og forbruget over årene. Vikarbudgettet vil 
være genstand for besparelse, hvis lønudgifterne på det 
faste personale stiger (overenskomst) 

- Øvrige udgifter (ud over løn). I budget 2024 er indregnet 
vedligehold af ventilationssystem på begge afdelinger. Tue 
er i dialog med Allerød Ejendomme 

- Makerspace: Er over en treårig periode fondsfinansieret og 
indgår ikke i budgettet 

- Børnetallet i SFO er stabilt 

Tue 
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- Kantinedrift: I budgettet fortsætter skolen uden kantiner på 
begge afdelinger. Der er kommunale drøftelser i gang om 
mad på skolerne 

- Betaling for segregerede elever: Tue forventer en højere 
fremskrivning end den fra forvaltningen 

- Centerklassernes budget: Er takstfinansieret. SFO-personalet 
løser også opgaver ind i skolen  

 

- Behandling 
Budget 2024 er godkendt 
 

1910-1925 Diverse/orientering 
- Skoleudviklingssamtale 

Dato fastsat til 6. maj. Kate, Peter, Dorthe og Anja deltager fra 
skolebestyrelsen 
 

- Tildelingsmodel, proces 
Der er lagt en sag op på kommende BSU-møde. Ved sagen ligger et 
stort bilag, der beskriver analyse og anbefalinger til BSU. Sagen 
sendes efter BSU-mødet i høring frem til den 19.3. 
Informationsmøde ligger først den 14.3. Skolebestyrelsen drøfter, at 
den korte deadline er problematisk idet skolebestyrelsen arbejder på 
møder. Peter forudser et ekstraordinært bestyrelsesmøde. Dato 
følger efter Peters henvendelse til direktør og BSU-formand. 
 

- Skoleårets planlægning, proces 

Det forberedende arbejde er i gang. Den 8.3. samles hele skolens 
personalegruppe til fælles drøftelser af indsatser og organisering 
kommende skoleår (skoleplan). Pt afventer ledelsen lokalaftalen med 
DLF. 
 

- Supplering af bestyrelse 

Kristine (mor på 2. og 5. årgang) er ny forældrerepræsentant i 
bestyrelsen. Tiltrådt i stedet for Line. Skolebestyrelsen byder Kristine 
velkommen. 
 
Suppleant er også valgt  
  

- Indskrivning 2024/25 
Der lægges op til at etablere 14 børnehaveklasser i kommunen. 68 
elever og tre klasser på Lillevang Skole. Der vil være i alt 18 
forældre, som ikke får deres 1. ønske opfyldt. Der pågår pt lidt 
debat. Skolebestyrelsen drøfter, at det er en tilbagevendende debat 
omkring distrikter og skolevej. Peter følger op med 
udvalgsformanden. 

Tue/Peter 

1925-1935 Elevrådet har ordet 
- ønsker fra elevrådet 

Der har ikke været elevrådsmøde siden sidste møde 
Elevrådet har igangsat forskellige aktiviteter og events; 
høvdingeboldturnering i pauserne, talentshow, samlinger.  

Elevrådsrepræsentanter 
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1935-1945 PAUSE  

1945-2045 
 

Principarbejde jf. prioritering fra sidste møde 
- Skærm/mobilpolitik 

o Fremlægge udkast 

 
Kommentarer på udkastet – til indholdet: 

- Godt med en klar udmelding om, at Lillevang Skole er 
mobilfri 

- Godt at det fremstår tydeligt, at princippet skal understøtte 
medarbejdernes arbejde i klasserne 

- Godt at indskrive princippet i en trivselsdagsorden, som 
også åbner op for arbejdet med digital dannelse (som med 
fordel kan foldes ud i dialogen med forældregruppen om 
udmøntningen) 

- Opmærksomhed på familievanerne ifm smartwatches i 
indskolingen i dialogen med forældrene (hente, 
gåhjemaftaler etc. som fremover bliver i Tabulex eller til 
SFO’ens telefoner) 

- Erstatningsansvar ifm mobiltelefoner: Skal afklares 
- Smartwatches i udskolingen 
- Slettes: Krav om beskrivelse af læremidler i ugeplanen 
- Forældrenes ansvar og vurderingen af værdi: Formuleringen 

afspejles ikke for nuværende i formålet med princippet. Kan 
skrives ind ifm en formulering af skolens begrænsede 
erstatningsansvar eller i selve udmøntningen 

 

o Proces herfra 
- Inddragelse af eleverne – hvorfor ser princippet sådan ud 

(mening)? Og hvordan kan vi udmønte det? Mobilskabe, 
aktiviteter etc. 

- Tue udarbejder en procesplan med dato for dialog med 
kontaktforældrene og en oplægsholder  

Tue 

2045 Evt 

- Næste møde 04.04.2024 

Peter 

 
 

Bilag:  

1) Budget 2024 

2) Udkast til Princip for brug af computer, mobiltelefon og andre digitale enheder 

3) Budget 24 præsentation 

 


